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NOTULEN van de vergadering van Commissie Samenleving en Bestuur gehouden 

op dinsdag 10 februari 2015, aanvang 20.00 uur, in de raadszaal van het 
gemeentehuis, Raadhuisplein 1, Tubbergen 

Aanwezig: Voorzitter: de heer G.J. Ophof 
Griffier: G.M.M. Schreijer  
Leden: mw. J. Aalderink-Büter, mw. J.C. Detert Oude Weme-Oude Rengerink 
R.B.J. Heerts, L.W. Oosterik, H.B.J. Oude Luttikhuis,  mw. K.A.M. Reinerink-
Hutten, H.J. Booijink, G.H.P. Koopman, H.H.W. Lentferink, mw. M.A. Hanste-
Kamphuis, R.J. Paalhaar, L.P. Stamsnieder, H. Wessels, mw. E.A.S. 
Veenhuis-Sonder, mw. D.J.M. Oude Luttikhuis, J.M. Droste (vanaf agendapunt 
2)  

Op uitnodiging van 
de commissie tevens 
aanwezig: 

Burgemeester Stegers, wethouders R.H. De Witte, T. Vleerbos 

Afwezig m.k.g: mw. M.S.M. Blankenvoort, mw. F.A. Oude Geerdink, A.H.B. Plegt 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter heet allen van harte welkom. Mevrouw Blankenvoort, mevrouw Oude Geerdink en de 
heer Plegt hebben zich afgemeld.  
 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
 

2. Concept-advies heroriëntatie gemeentelijke samenwerking in Twente 
 
De heer Schouten (lid stuurgroep hervormingen, regio Twente) en de heer Bolhaar (secretaris 
stuurgroep hervormingen, regio Twente) zijn aanwezig om een presentatie te verzorgen en eventuele 
vragen te beantwoorden m.b.t. het concept-advies.  
 
De presentatie is als bijlage bij het verslag gevoegd. 
 
Mevrouw Detert Oude Weme vraagt: hoe kunnen gemeenteraden in dit proces proactief te werk 
gedaan. 
De heer Schouten geeft aan dat vertrouwen de basis is van samenwerken. In de colleges worden 
afspraken gemaakt over de wijze waarop besluitvorming plaatsvindt en wordt uitgevoerd. V.w.b. de 
inhoud ligt het primaat bij de gemeenteraad. De commissie maakt geen voorzet voor de invulling van 
de samenwerkingsagenda. Dit moet vanuit de gemeenteraden komen. De griffiers kunnen daar een 
rol inspelen.  
 
De voorzitter geeft aan dat hetgeen vanavond voorligt een concept-advies betreft. Op het definitieve 
advies van de stuurgroep zal het college een voorstel aan de gemeenteraad voorleggen.  
  
Wethouder De Witte merkt op dat begin januari een bijeenkomst is geweest met de commissieleden 
waar het concept-advies aan de orde is geweest. Hij geeft aan zich goed te kunnen vinden in de visie 
die de commissie schetst. Lokaal wat lokaal kan en bovenlokaal wat bovenlokaal moet. 
Samenwerking van onderop zoeken is belangrijk hierbij. De gemeente Tubbergen heeft belang bij een 
sterke economische regio in Twente. Veel mensen uit Tubbergen werken namelijk elders in de regio. 
Daarnaast heeft de gemeente eigen economische sectoren. Te denken valt aan de vrijetijds-economie 
en het agrarische ondernemerschap. Een gezonde balans tussen deze twee sectoren maakt de regio 
sterk.  
 
De voorzitter dankt de heren Schouten en Bolhaar voor hun inbreng. 
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3. Vaststellen van verslag van de vergadering van 13 januari 2015. 

 
Mevrouw Aalderink vraagt n.a.v. het verslag van 2 december 2014 m.b.t. de eenmalige 
koopkrachttegemoetkoming naar de stand van zaken m.b.t. het budget.  
Wethouder de Witte antwoordt dat van het beschikbare budget € 16.000 is uitgegeven. Het betreft een 
maatregel voor het jaar 2014 en de deadline voor aanvraag was 31 december 2014. Dit betekent dat 
er een bedrag van € 33.766 resteert. Dit budget wordt toegevoegd aan de algemene reserve.  
Mevrouw Aalderink vraagt of de CDA- fractie met een voorstel mag komen om dit budget aan de 
laagste inkomens te besteden.  
Wethouder De Witte antwoordt dat dit dan middels een motie of amendement zou moeten voor zover 
dit mogelijk is. 
De heer Oude Luttikhuis geeft aan geen voorstander te zijn van het opnieuw bestemmen van deze 
gelden aangezien er mogelijk nog meerdere onzekerheden zijn waar dit budget eventueel voor 
aangewend kan worden. 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

4. Mededelingen 
 
Geen. 
 
 

5. Rondvraag 
 
De heer Koopman: de gemeente Tubbergen is enige tijd geleden begonnen met aanleg van glasvezel 
in de kernen. Hij heeft een aantal vragen: 

• Wat is de stand van zaken m.b.t. aanleg glasvezel in het buitengebied?  

• Hoe zijn de verdere ontwikkelingen?  

• Is er een tijdsplanning bekend?  

• Wat zijn de afspraken met de Cogas?  

• Stand van zaken m.b.t. de gelden die vanuit de provincie beschikbaar zouden zijn? 
 
Wethouder Vleerbos antwoordt dat niet de gemeente Tubbergen glasvezel aanlegt maar de Cogas.  
Er wordt hard gewerkt om de aanleg van glasvezel in het buitengebied beschikbaar te krijgen. 
Hiervoor werkt Cogas samen met maatschappelijke partners in de gemeente en de gemeente 
ondersteunt het proces daar waar mogelijk. Communiceren over de business case gebeurt door de 
Cogas zelf. De Cogas verwacht in maart met een plan te komen.  
 
Burgemeester Stegers vult aan dat het tevens van groot belang is dat mensen in het buitengebied 
zich realiseren dat glasvezel van groot belang is. Als er niet voldoende aanmeldingen zijn voor 
glasvezel in het buitengebied, gebeurt er niets.  
 
Mevrouw Reinerink vraagt: afgelopen zondag was er een carnavalsfeest in Albergen waar op 
voorhand 8000 kaarten voor beschikbaar waren gesteld. In de wandelgangen bleken er nog 900 
kaarten beschikbaar te zijn. Heeft de gemeente toestemming gegeven voor deze 900 extra kaarten? 
Stel dat er iets was gebeurd, zijn we dan gedekt? .  
Burgemeester Stegers geeft aan dat er een zorgvuldig proces aan vooraf is gegaan m.b.t. de 
vergunningverlening. In de vergunning is opgenomen de aantallen, de veiligheidsvoorschriften en een 
plan van aanpak bij calamiteiten. Als de organisator extra kaarten beschikbaar stelt en het aantal 
kaarten wordt hiermee overschreden is de gemeente niet aansprakelijk maar de organisator.  
 
Mevrouw Reinerink vraagt hoe de veiligheid in dit geval wordt gewaarborgd?  
Burgemeester Stegers zegt toe navraag te doen wat er precies is gebeurd.  
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6. Informatie vanuit het college 

 
Wethouder De Witte wijst op het overzicht m.b.t. de werkloosheidscijfers. Het overzicht laat een 
positieve daling zien. M.n. in de bouw gerelateerde sector is er een daling zichtbaar.  
 
Wethouder Vleerbos geeft aan dat de voortgang m.b.t. de decentralisaties regelmatig in de 
raadsgroep wordt besproken. Dat is de reden dat de wethouder de commissie Samenleving en 
Bestuur niet zo uitgebreid informeert over de voortgang. De onrust en de grote rampspoed die zich 
zou voltrekken per 1 januari blijft uit. Dat geeft enigszins vertrouwen voor de decentralisaties als 
totaal. Vorige week is een raadsbrief verstuurd met een terugkijk naar januari en waarin de grote 
risico’s zijn benoemd. Daarnaast is een brief van de VNG doorgestuurd waarin de financiële risico’s 
nog eens extra verdiept zijn. 
 
Mevrouw Detert Oude Weme merkt op dat de leden van de raadsgroep de informatie terugkoppelen 
binnen de fracties.  
 
 

7. Vaststellen eerste wijziging van de Verordening op de raadscommissies 2014 
 
Geen opmerkingen.  

De commissie adviseert de raad de eerste wijziging van de Verordening 
op de raadscommissies 2014 vast te stellen conform voorstel. 

 
 

8. Vaststellen preventie- en handhavingsplan alcohol 2015-2017 
 
Mevrouw Veenhuis vraagt: 

• In Tubbergen wordt het project “keetkeur” gelanceerd. Is al geïnventariseerd of jongeren hier 
aan gaan deelnemen?  

• Is het project al in een andere gemeente uitgevoerd en wat zijn de resultaten hiervan?  

• De kosten bedragen € 30.000, maakt het niet uit hoeveel keten mee willen doen? 

• Happy Fris is een alcoholpreventieproject. Wat houdt het project in?  

• Wat doet het meer dan de acties die al in het plan staan?  

• Het project is in de gemeente Dinkelland, Losser Oldenzaal uitgevoerd. Wat zijn de resultaten 
in deze gemeenten en wil Tubbergen hierbij aansluiten?  

• De capaciteit om alle locaties te controleren zou niet voldoende zijn, komen alle locaties wel 
periodiek aan de beurt? 

• Als er een overtreding plaatsvindt in het café, wie krijgt dan de boete de minderjarige, de 
caféhouder of de ouders? 

 
Mevrouw Detert Oude Weme merkt op: het is goed dat de gemeente Tubbergen hierop toeziet en 
handhavend optreedt. De fractie GB/VVD wil benadrukken dat het rolmodel altijd de ouders zijn en zij 
ook altijd verantwoordelijk zijn. De mensen die drank kunnen verschaffen zijn mede verantwoordelijk.  
 
Mevrouw Oude Luttikhuis merkt op dat de fractie PvdA in grote lijnen positief is over het voorliggende 
plan. Ze heeft een aantal vragen: 

• Waarom is er besloten om van inspraak af te zien?  

• De Keetkeur wordt gedaan door de PJO en de kosten bedragen € 30.000. Wat ontbreekt, is 
het onderliggende kostenplaatje.  

• Het project Keetkeur wordt betaald uit het budget volksgezondheid algemeen, ter afwachting 
van een subsidie. Wat als de subsidie er niet komt.  

• Waar zou het budget anders voor aangewend worden?  

• Er zijn maar 2 bevoegden binnen Noaberkracht die moeten handhaven en ook nog eens 
gedeeld met Oldenzaal. Het lijkt een onmogelijke taak om de controles uit te voeren?  

• Pag. 13 van het plan laat een overzicht zien van E-MOVO. De doelstelling is om medio 2015 
de cijfers al drastisch te verlagen. Is dit niet te ambitieus?  

• M.b.t. de vroegsignalering ontbreekt mijns inziens de GGD die alle jeugdigen in beeld heeft. 
Zij hebben standaardvragen voor het alcoholgebruik onder jongeren? 
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• Hoeveel keten zijn aangemeld voor het project Keetkeur?  

• Heeft de gemeente in beeld hoeveel keten er zijn in Tubbergen en Dinkelland? In de 
gemeente Tubbergen kunnen maar 5 tot 10 keten worden bezocht. Wat levert dit op?  

• De betrokkenheid van het jeugdhulp-team ontbreekt? 
 
Wethouder Vleerbos antwoordt: Het project “Keetkeur” wordt uitgebreid op internet gepresenteerd. 
Hier worden ook ervaringen gedeeld. “Keetkeur” is een inspirerende manier van omgaan met 
veiligheid en gezondheid, de ervaringen zijn positief. De PJO voert het project uit en dit maakt het 
krachtiger dan welk instrument ook. In de afgelopen 2 jaar is de financiering gedaan vanuit de 
regionale Happy Fris projecten en het project Gezonde Slagkracht. Met het restant wordt de 
voortzetting gefinancierd. Vier weken geleden is uitgebreid met evenementenorganisatoren en 
professionals gesproken over de wijze van uitvoering. Hiermee is inspraak onnodig geworden.  
 
Burgemeester Stegers merkt op: er zijn twee handhavers die ingezet kunnen worden. Op het moment 
dat er twee handhavers worden ingezet gebeurt er al veel. Het handhaven moet gezien worden als 
een sluitstuk. De projecten richten zich meer op de preventie en dan m.n. de voorlichting waarin de 
ouders een grote rol spelen. Op het moment dat een jongere een overtreding met alcohol begaat dan 
wordt hem/haar een traject aangeboden: AlcoHalt. In principe wordt de boete niet opgelegd maar krijgt 
de jongere de keuze om het met dit traject af te doen. De meesten maken hier gebruik van en het 
blijkt buitengewoon succesvol. Het traject wordt gefinancierd vanuit het project Happy Fris.  
 
Mevrouw Oude Luttikhuis geeft aan in de pers gelezen te hebben dat na onderzoek blijkt dat het 
programma van Halt niet werkt. 
Burgemeester Stegers antwoordt dat deze berichtgeving niet correct is. Tijdens een bijeenkomst vier 
weken geleden vertelde een jeugdarts dat het aantal comazuipers drastisch afneemt, bijna gehalveerd 
t.o.v. een aantal jaren geleden. Dit wil niet zeggen dat het alcoholgebruik sterk afneemt, maar het 
aantal comazuipers wel. De cijfers geven aan dat er nauwelijks recidieven zijn die het traject hebben 
doorlopen. 
Happy Fris is zes jaar actief. Tubbergen doet er al vijf jaar aan mee. We constateren een forse 
afname van alcoholgebruik onder de 12 jaar en onder de 12 - 16 jarigen. Mede ook door een aantal 
wetswijzigingen.  
 
De GGD is niet een preventieorganisatie, maar de organisatie werkt met een vroeg signalering. Ze 
verzorgen geen campagnes richting de ouders.  
 
Met de voetbalvereniging is een convenant afgesloten waarbij het gebruik van alcohol beneden de 18 
wordt gereguleerd. De sportverenigingen doen er veel aan om het alcoholgebruik te reguleren. 
 

De commissie adviseert de raad het preventie- en handhavingsplan 
alcohol 2015-2017 vast te stellen conform voorstel. 

 
 

9. Nieuwbouw sporthal 
 

Op dit agendapunt zijn 3 insprekers. De insprekers worden op volgorde van aanmelding uitgenodigd 
om hun inbreng naar voren te brengen. 
 
De heer Oude Alink (Canisius) maakt gebruik van het inspreekrecht (zijn inbreng is als bijlage bij het 
verslag gevoegd). 
 
De heer Wessels vraagt waar vinden de gymlessen nu plaats?  
Een aantal jaren geleden is er in de Verdegaalhal een nieuwe vloer gelegd waar men erg tevreden 
over was. Nu bemerk ik dat de hal al een aantal jaren afgeschreven zou zijn vanwege nagalm. Is er 
iets te doen aan nagalm in de Verdegaalhal? 
De heer Oude Alink antwoordt: in het seizoen buiten de winterperioden worden extra lessen 
bewegingsonderwijs ingezet en in de winterperiode minder lessen. In de winterperiode draaien de 
lessen in de eigen gymzaal en incidenteel wordt door de bovenbouw uitgeweken naar elders. Met 
mooi weer wordt gebruik gemaakt van de eigen velden en de velden van TVC.  
Over de Verdegaalhal zijn de afgelopen jaren meerdere rapporten verschenen waarin de afkeuring en 
de nagalm uitgebreid beschreven zijn. Gezien de kwaliteit en leeftijd van de hal moet er geïnvesteerd 
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worden in de vloer, plafonds, de wanden etc. Nieuwbouw is goedkoper dan renovatie van de 
Verdegaalhal.  
 
De heer Oude Luttikhuis vraagt: de nagalm zou met name veroorzaakt worden door het middendeel. 
Het linkerdeel en het rechterdeel hebben op het moment dat het middendeel niet wordt gebruikt geen 
hinder? 
De heer Oude Alink: de basisscholen de Wiekslag en de Marke maken gebruik van de sporthal voor 
het bewegingsonderwijs. De basisscholen hebben vanuit het verleden het recht van eerste gebruik. 
Dit betekent dat de uren die overblijven voor Canisius altijd in het middengedeelte zitten en incidenteel 
aan de buitenkant.  
 
Mevrouw Reinerink vraagt: de komende jaren verwacht men een terugloop van het aantal leerlingen 
naar 1800. Wat is de verwachting voor Canisius de komende jaren.  
De heer Oude Alink: het aantal gymuren in de toekomst zal teruglopen maar de eerste 2 á 3 jaren nog 
niet. Bovendien zullen de kinderen die nu gymuren tekort hebben gekregen nog gecompenseerd 
moeten worden zolang ze nog op locatie zitten.  
 
Mevrouw Reinerink vraagt: hoeveel gymuren worden er aangeboden per leerling per week? 
De heer Oude Alink antwoordt: dit varieert per niveau en de duur die ze op school zitten. VMBO 
gedurende het 4

e
 jaar 10 uur, HAVO 12 uur, en VWO 13 uur volgens de normen geadviseerd door het 

KVLO. 
 
De voorzitter dankt de heer Oude Alink voor zijn inbreng. 
 
De heer Oosterlaken (lid van de werkgroep) maakt gebruik van het inspreekrecht 
 
De heer Oosterlaken: in de werkgroep zijn Canisius, de SSRT en sportvertegenwoordigers vanuit 
Langeveen, Albergen, Geesteren en Tubbergen vertegenwoordigd. Daarnaast werd een 
klankbordgroep opgericht waarin alle vertegenwoordigers van de volleybal, handbal , basketbal, en de 
voetbalvereniging zaten. De behoefte is in beeld gebracht. Het voorstel na inventariseren van de 
behoefte bracht consensus over de 5/3 sporthal. Daarnaast is er veel overleg geweest met de 
politieke partijen. Toen 5/3 sporthal niet te realiseren bleek en tot een compromis voorstel gekomen 
werd van 4/3 sporthal was niet iedereen hier tevreden mee omdat niet in alle behoefte voorzien kon 
worden. Dat heeft er toe geleid dat de voetbal zich teruggetrokken heeft. Met name Stevo bleek niet 
meer de behoefte te hebben. Als voorzitter van TVC heb ik gesteld dat wij de zaalsporters op geen 
enkele wijze in de weg wil zitten. In de 4/3 sporthal is de behoefte bekeken en meer dan 80% van de 
behoefte die er was, exclusief de voetbal kon gehonoreerd worden. Daarmee waren alle problemen 
die de handbalverenigingen hadden opgelost. En met herschikking van verenigingen kon gekomen 
worden tot een aanvaardbaar compromis. Daar hebben alle verenigingen unaniem “ja” tegen gezegd. 
In de afwegingen zijn ook de dalende geboortecijfers meegenomen. Daarvan is gezegd we willen de 
bestuurlijke opvolgers niet opzadelen met accommodatie- en financiële problemen omdat er in de 
toekomst sprake is van leegstand en onbetaalbaarheid. Op het moment dat meer dan 80% van de 
behoefte in te vullen is. De handbal geholpen is. Ook de volleybal met herschikking van uren in  
Canisius Almelo in eigen dorp kan spelen zijn we een heel eind. Als 80% van de behoefte binnen een 
aantal jaren ingevuld kan worden naar 100% omdat er een daling is van geboortecijfers is het 
probleem eigenlijk opgelost. Dan kunnen we met 4/3 sporthal in Tubbergen volledig voorzien. 
Uiteraard heb ik kennis genomen van de reactie van de Ransuil in Geesteren. Die stelt me teleur 
omdat Geesteren sterk vertegenwoordigd was in de werkgroep. Het overviel ons dat er een scheur in 
kwam. We waren het volledig met elkaar eens dat dit de beste oplossing zou zijn. Geesteren laat een 
daling zien van 48% in de geboortecijfers in de periode 2011-2014 t.o.v. 2000-2003. In tegenstelling 
tot Tubbergen waar een daling is van 15% in dezelfde periode. Ik denk dat dit tot nadenken zou 
stemmen om te kijken waar ga je een sportvoorziening treffen. Als ik kijk naar de 
exploitatiemogelijkheden is een 4/3 hal voordeliger dan een 3/3 hal en een gedeelte bij de bestaande 
bouw aanbouwen. Hier wil ik het even bij laten. 
 
Mevrouw Reinerink vraagt: nieuwbouw is goedkoper dan een sportaccommodatie bij de huidige 
sporthal aan te bouwen. Waar is dit gegeven op gebaseerd? 
De heer Oosterlaken antwoordt: onderzoek heeft dit uitgewezen.  
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Mevrouw Reinerink vraagt: gezien de toekomstige geboortedaling zouden er in principe voldoende 
sportvoorzieningen in Tubbergen moeten zijn waar ook gebruik van kan worden gemaakt? 
De heer Oosterlaken antwoordt: door de beperkte hoogte van deze voorzieningen kan er geen 
volleybal, zaalvoetbal en handbal plaatsvinden. Het biedt geen oplossing voor de zaalsporten en het 
bewegingsonderwijs. 
 
De heer Oosterik vraagt: de handbal en de volleybal worden geholpen met de realisatie van deze zaal 
maar ik lees niets over de judo. Hebben de judoverenigingen ook deelgenomen aan de inventarisatie 
of zijn deze niet betrokken geweest? 
De heer Oosterlaken antwoordt: de judoverenigingen zijn ook betrokken geweest. Alle behoeften zijn 
in kaart gebracht en ingepland. Daarmee kan meer dan 80 % van de huidige behoefte en meer-uren 
van de zaalsporten ingevuld worden. 
 
De heer Oosterik vraagt: is het mogelijk om een overzicht te ontvangen met daarin de gebruikers op 
de verschillende dagen en uren?  
De heer Oosterlaken geeft aan dat dit geen probleem is.  
 
De heer Booijink vraagt: de verdeling van de zaaluren is 60 % voor Tubbergse verenigingen en 40 % 
voor verenigingen uit de andere kernen. Dit betekent op weekbasis 4 dagen Tubbergen en 3 dagen 
voor andere kernen. Is dit correct? 
De heer Oosterlaken antwoordt: hier moet wel rekening worden gehouden met het feit dat 
bijvoorbeeld Albergen een zelfstandige  sporthal  heeft die de zaalvoetbal, de volleybal en de handbal 
volledig kan bedienen. Deze verenigingen hebben geen behoefte om in Tubbergen te sporten. Dit 
geldt ook voor Vasse en Langeveen m.b.t. de volleybal.  
 
De heer Oosterlaken wordt bedankt voor zijn inbreng. 
 
De heer Haverkort (stichtingsbestuur sporthal De Ransuil en de gebruikers) maakt gebruik van het 
inspreekrecht (zijn inbreng is als bijlage bij het verslag gevoegd). 
 
De heer Oosterik vraagt is het juist dat de sporthal voor 80% is bezet en er een tekort is van 6 uur?  
Wethouder De Witte geeft aan dat in april 2014 een inventarisatie is geweest naar het aantal 
benodigde uren. Op basis daarvan is een advies gegeven waarin alle sportverenigingen 
vertegenwoordigd waren. Na het terugtrekken van de voetbal bleken er nog 6 uur tekort. Hierover is 
de commissie al op een eerder moment geïnformeerd. In april is door de SSRT aangegeven dat er 
een duidelijke planning is gemaakt. Daaruit blijkt een tekort van 6 uur bij de bouw van een 4/3

e
 te 

bouwen sporthal.  
 
De heer Haverkort vraagt of hij hierop mag reageren? 
De voorzitter geeft de heer Haverkort het woord. 
 
De heer Haverkort merkt op dat er nadrukkelijk wordt verzocht om vaart te zetten met de bouw van 
een sporthal. Om de angst die er leeft weg te nemen bij de sportverenigingen pleit hij er voor om 
inzage te geven in de urenverdeling. 
Wethouder De Witte geeft aan: in november is overleg geweest met De Ransuil waarin de plannen 
zijn uitgelegd over de nieuwe sporthal. Daar is het projectplan naar voren gekomen. De stichting De 
Ransuil heeft tijdens dat overleg twijfels uitgesproken over het aantal uren. De wethouder heeft hen 
daarbij geadviseerd om contact te zoeken met de SSRT en de werkgroep om deze zorgen daar neer 
te leggen waar ze horen. De SSRT heeft aangegeven bereid te zijn om kritisch te kijken naar de 
urenverdeling.  
 
De voorzitter neemt het woord en geeft aan te willen voorkomen dat er een discussie ontstaat tussen 
de wethouder en de inspreker. Het is de bedoeling dat de commissieleden vragen stellen aan de 
inspreker. 
 
Mevrouw Reinerink: blijft de Ransuil bestaan als er een nieuwe sporthal wordt gebouwd? 
De heer Haverkort beaamt dit. 
Mevrouw Reinerink: wie gaat dan het onderhoud betalen? 
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Wethouder De Witte antwoordt dat naar investeringen in de kernen vanuit het verleden, kritisch wordt 
gekeken. Minder gebruik van de sportvoorzieningen betekent minder inkomsten, dit is van invloed op 
de exploitatie.  
Begin 2015 wordt gekeken naar het probleem dat specifiek is voor Geesteren en voor de sportlokalen 
die aan de scholen zijn gebouwd. In gezamenlijkheid wordt gekeken naar een oplossing. Het betreft 
dan de onderhoudslasten op lange termijn en de exploitatietekorten.  
 
Mevrouw Reinerink vraagt: stel dat de sporthal meer kost dan 4 miljoen, zijn er dan nog reserves over 
om de omliggende sporthallen te voorzien? 
Wethouder de Witte antwoordt: de gemeente neemt niet de onderhoudskosten van de andere 
sporthallen voor haar rekening.  
 
De voorzitter neemt het woord en geeft aan het centraal te willen houden. Zijn er nog vragen aan de 
heer Haverkort? 
 
De heer Droste: u geeft aan dat u de verenigingen die gebruik maken van de Ransuil ook 
vertegenwoordigt. Zijn dat dezelfde verenigingen waar de heer Oosterlaken over spreekt als hij 
spreekt over het proces over de afgelopen 8 jaar. 
De heer Haverkort antwoordt: de verenigingen waar wij mee gesproken hebben zijn de 
handbalvereniging Langeveen, handbalvereniging Stevo en volleybalvereniging Tornado. Dat zijn de 
verenigingen die wij vertegenwoordigen in dit verhaal.  
De heer Oosterlaken licht toe dat deze verenigingen betrokken zijn geweest. In de werkgroep was 
Stevo en de handbalvereniging Langeveen vertegenwoordigd. In de klankbordgroep was 
volleybalvereniging Tornado vertegenwoordigd. Deze zijn betrokken geweest bij het proces en de 
urenverdeling.  
 
De heer Haverkort wordt bedankt voor zijn inbreng. 
 
De heer Wessels is van mening dat e.e.a. veel te duur is. De insprekers hebben er wel voor gezorgd 
dat zijn mening hieromtrent enigszins aan het kantelen is. Hij heeft nog een aantal vragen: 

• Welk bedrag levert mogelijke bouwkavel op de plek waar nu de Verdegaalhal staat? 

• Is de Verdegaalhal echt afgeschreven? 

• Kan er niets worden gedaan aan de nagalm? 

• Is het verantwoord om het budget incidenteel algemene middelen vrijwel geheel aan te 
wenden voor de sporthal? 

• Hoe is de staat van de overige gymzalen en sporthallen in de gemeente? 

• Is er in de toekomst voldoende budget om andere sporthallen te vervangen en te subsidiëren? 
 
De heer Oosterik vraagt: 

• Kan met de bouw van de nieuwe sporthal worden voldaan aan de aanvraag voor 
zaalsporturen in de gemeente Tubbergen?  

• Daarnaast wil de fractie DC inzage in de sporturen t.w. wie, wanneer gebruik gaat maken van 
de sporthal.  

• De akoestiek voldoet niet aan de Arbo-eisen. Is dat de enige Arbo-eis waaraan de 
Verdehaalhal niet voldoet? Wat zijn de beraamde kosten om te voldoen aan de Arbo-eisen?  

• Wat zijn de beraamde kosten om de gehele Verdegaalhal te renoveren zodat deze nog 15 a 
20 jaar eventueel gebruikt kan worden?  

• In het projectplan staat dat één van de voorwaarden die gesteld is door de gemeente dat de 
sporthal geschikt is voor de hele gemeente. Is deze dan ook beschikbaar voor de hele 
gemeenschap.  

• Een voorwaarde is dat er een sluitende begroting moet zijn. Nu wordt er o.i. 3 miljoen subsidie 
verleend. Aan welke voorwaarde moet de SSRT dan nog voldoen 

 
De heer Oude Luttikhuis merkt op: fractie GB/VVD is van mening dat de zelfwerkzaamheid van  
€ 50.000 gering is. De fractie weet dat het een sporthal is die gebouwd gaat worden met allerlei 
elementen waardoor de eigen inbreng relatief laag kan zijn. De zelfwerkzaamheid is wel een 
discussiepunt.  
 
De heer Booijink vraagt: Schröder is verantwoordelijk voor het projectbeheer en tevens projectleider 
en dus verantwoordelijk voor het uitvoeren van het  bestek. Wordt er een externe projectbegeleider 
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ingeschakeld voor controle voor de uit te voeren werkzaamheden die Schöder naar de 
onderaannemers moet leveren? 
 
Mevrouw Reinerink vraagt er worden veel zonnepanelen geplaatst maar er staat nergens in het 
bestek iets over een bliksemafleider. Is dat niet nodig? 
De heer Schröder geeft aan dat dit bij zonnepanelen niet nodig is. 
 
Wethouder De Witte geeft aan dat het geen sporthal is alleen voor de kern Tubbergen. Maar voor alle 
kernen. Er is een verplichting richting het bewegingsonderwijs daar waar al onze kinderen uit de 
gemeente Tubbergen naar school gaan en vanuit school sporten in de Verdegaalhal. De 
sportverenigingen uit de kernen zijn o.a. vertegenwoordigd in de werkgroep, stuurgroep, 
klankbordgroep en hebben al 8 jaar meegedacht aan de plannen. Anno 2015 moet een keuze worden 
gemaakt om de extra behoefte die er is binnen het onderwijs en de sportverenigingen zo snel mogelijk 
te gaan invullen. 
 
M.b.t. de nagalm: met een investering van € 200.000 kan het zijn dat het is opgelost. Dit geeft geen 
garantie, geen enkele expert geeft hiervoor een garantie.  
De Verdegaalhal vraagt een investering van meer dan 1 miljoen om deze in goede staat te houden. 
Daarnaast zou er een extra hal bijgebouwd moeten worden voor extra capaciteit. 
 
De vraag op korte termijn kan niet ingevuld worden met de keuze voor de 4/3 sporthal. Op lange 
termijn gezien de demografische ontwikkelingen biedt dit wel perspectief.  
 
De heer De Witte geeft aan dat bewust is gezegd niet het een met het ander te verbinden in dit 
proces. Het is goed om kritisch te kijken naar hetgeen nu voorligt en op den duur naar ontwikkelingen 
die mogelijk zijn inzake de Verdegaalhal. 
 
Wethouder Vleerbos geeft aan dat de gemeente Tubbergen werkt middels het 
voorzichtigheidsbeginsel. Een winst in mogelijke toekomstige verkoop van kavels wordt niet begroot.  
 
In de meicirculaire wordt duidelijk wat de financiële consequenties zijn voor de gemeente Tubbergen.  
De onzekerheid blijft nog zeker een half jaar tot een jaar voortbestaan  
Het college staat volledig achter het voorliggende voorstel en acht het realistisch om hiervoor het 
budget aan te wenden. 
 
 
De voorzitter geeft aan dat de commissieleden de mogelijkheid hebben om aanvullende vragen 
schriftelijk te stellen. Vragen kunnen aangeleverd worden bij de griffie. 
 
   Alle fracties nemen het voorstel mee terug voor fractieberaad 
 
 

10. Sluiting 
 

Vastgesteld in de vergadering van 17 maart 2015. 
 
 
De voorzitter   De commissiegriffier 
G.J. Ophof   G.M.M. Schreijer 
 
 
 
Actor Activiteit Termijn Afgehandeld 

ja/nee 

Burgemeester Navraag doen naar 
vergunningverlening carnavalsfeest 
Albergen 
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Geachte aanwezigen. 

Als eerste wil ik u bedanken voor de spreektijd. Ik sta hier namens het stichtingsbestuur van 

Sporthal De Ransuil te Geesteren en al haar gebruikers.  

Graag vertel ik u iets over de sportavonden van de verenigingen welke onze sporthal als thuisbasis 

hebben. Het gaat in dit geval om Handbalvereniging Langeveen, Handbalvereniging STEVO en 

Volleybalvereniging Tornado. Zij rijden elke week vele kilometers naar omliggende plaatsen voor 

het uitoefenen van sport. Ik noem hierbij locaties als Westerhaar, Almelo en Vroomshoop. Zij 

hebben ons met klem verzocht een oplossing te vinden voor het urentekort. Het is nu zelfs zo dat 

handbalvereniging STEVO minder traint omdat de leden niet meer zover willen reizen. Dat kan 

natuurlijk niet de bedoeling zijn! 

Dit probleem leek opgelost te worden door de bouw van een nieuwe sporthal. Bouw van een 

nieuwe hal is gaandeweg het traject veranderd in vervangende nieuwbouw. De oude hal zal 

gesloopt worden. Dit betekent, in netto uren, dat er weinig extra zaaluren beschikbaar komen in 

de gemeente.  

In een gezamenlijk overleg van het bestuur van de Ransuil met handbalvereniging STEVO, 

handbalvereniging Langeveen en volleybalvereniging Tornado is gebleken dat er wekelijks ruim 20 

uren te weinig zijn voor de gebruikers van de Geesterense sporthal.  

Een extra probleem dient zich aan in de vorm van de gymzaal van de Aloysiusschool te Geesteren. 

Daar wordt namelijk ook nog elke avond en weekend gesport door de volleybal- en 

judovereniging: wekelijks 18 uren! Er is een grote onzekerheid ontstaan over het voortbestaan van 

de gymzaal, deze heeft namelijk dringend onderhoud nodig. Er wordt gesproken over een 

onderhoudsinvestering van ruim €300.000. Afstoten van de gymzaal door de Aloysiusschool lijkt 

een serieuze optie. Een actueel tekort van 20 sporthaluren, en een mogelijk extra tekort van 18 

gymzaaluren (6 sporthal uren) maakt een totaal van 26 sporthaluren tekort in Geesteren. Met deze 

uren kan een volledige sporthal in doordeweekse avonduren worden gevuld. 

De SSRT geeft wat uren betreft aan, dat zij alle aangevraagde uren ingevuld kunnen krijgen, tot 

een tekort van 6 uur. Dit komt ons erg vreemd voor, we willen hier graag meer openheid van 

zaken. 

In november 2014 hebben wij een overleg gehad met wethouder De Witte. Er bleek een 

financieringstekort te zijn voor de nieuwe hal, maar wethouder De Witte gaf aan dat de gemeente 

geen extra bijdrage levert in financiële zin. De SSRT moest zelf dit tekort aanvullen. Nu blijkt dat de 

gemeente 1,2 miljoen euro extra beschikbaar stelt voor de nieuwe sporthal. De totale investering 

die de gemeente levert komt op bijna 3 miljoen euro op een investering van 3,9 miljoen. Bijna 80% 

wordt dus door gemeenschapsgeld betaald.  

  



 

 

Volgens ons is het onacceptabel dat er alleen in Tubbergen met gemeenschapsgeld een 

vervangende sporthal wordt gebouwd. Omliggende kerkdorpen hebben bij nieuwbouw en 

verbouw aanzienlijk meer zelfwerkzaamheid ontplooid dan nu door de SSRT wordt opgevoerd. Is 

die bereidheid er in Tubbergen wel? En hoe staat het met investeringen in onderhoud van 

bijvoorbeeld De Ransuil in Geesteren, De Danne in Albergen of De Haambrink in Harbrinkhoek? 

Sporthal De Ransuil, zo’n 30 jaar geleden gebouwd, staat net als De Verdegaalhal ook voor grote 

onderhoudsinvesteringen. We krijgen geen enkele vorm van subsidie, we moeten elk jaar de 

eindjes aan elkaar knopen. Maar kunnen wij dan ook een beroep doen op de gemeente? Of 

moeten wij wel zelf voor financiering zorgen?  

Concreet vragen wij u: 

1. Maak vooraf de urenverdeling in de nieuwe sporthal bekend zodat daar achteraf geen 

onduidelijkheden over zijn. Zijn alle uren meegeteld?  

2. De extra investering van 1,2 miljoen Euro kan geïnvesteerd worden in uitbreiding van de 

sporthal in Geesteren. We kunnen deze uren vullen met aanvraag van onze gebruikers. 

Daarnaast kunnen we de hal ook geschikt voor gymonderwijs waardoor we de hal overdag 

bezet krijgen en de grote investering in onderhoud voor de bestaande gymzaal niet nodig is. 

3. We willen graag overleg over toekomstige onderhoudsinvesteringen. Als er zoveel geld naar 

Tubbergen gaat, moet er ook ruimte zijn voor andere kerkdorpen.  

 

Ik dank u voor uw aandacht. 

 






